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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miképpen garantálható az utasok által elvárható 
színvonalú közszolgáltatás a Liszt Ferenc repülőtéren?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Dr. Schneller Domonkos, a Miniszterelnökség Budapest és a fővárosi agglomeráció fejlesztésének
végrehajtásáért  felelős  helyettes  államtitkára  súlyos  kritikákat  fogalmazott  meg  a  Liszt  Ferenc
repülőtéren uralkodó állapotok kapcsán. A helyettes államtitkár úr véleménye – azt gondolom –
megegyezik az utazóközönség nagytöbbségének tapasztalataival is.

Felhívom tisztelt Miniszterelnök Úr figyelmét, hogy a repülőteret üzemeltető Budapest Airport Zrt.
vezérigazgatója az a Jost Ernst Lammers, aki a turizmus megújítása érdekében végzett kiemelkedő
munkája elismeréseként 2016-ban Pro Turismo-díjban részesült.

Joggal merül fel a kérdés – melyre várom egyúttal tisztelt Miniszterelnök Úr válaszát –, hogy mi az
igazság?  A  Liszt  Ferenc  repülőtéren  uralkodó  állapotok  elősegítik  a  turizmus  volumenének
növekedését, vagy inkább negatívan hat arra?

Milyen intézkedések megtételét tervezik annak érdekében, hogy garantált  legyen az utasok által
elvárható színvonalú közszolgáltatás a Liszt Ferenc repülőtéren?

Várom megtisztelő válaszát!

Gyöngyösi Márton


